
Zápis z 2. jednání Finančního výboru ZMČ Praha 10, které se konalo 
dne 29.4.2024, zasedací místnost Josefa Herolda v 7. patře budovy 

Vinice - K726
Od 16 do 16.50 hodin

Přítomní členové výboru: doc. Ing. Lucie Sedmihradská, Ph.D
Ing. Jarmila Bendová
Marek Dvořák, BBA
Ing. Petr Hůlka
Ing. Gabriela Kolářová
David Krůta
Petr Kopecký-příchod v 16.14 hod.

Omluvení členové výboru: Ing. Jana Komrsková
Ing. Michal Narovec

Neomluvení členové výboru: —

Hosté: Adam Štěpánek
Mgr. Martin Čásenský

Jednání výboru bylo zahájeno v 16.00 hodin.

Paní předsedkyně přivítala přítomné členy Finančního výboru, hosty a konstatovala, že je 6 
přítomných členů Finančního výboru a tím je výbor usnášeníschopný.

Za ověřovatele zápisu byl navržen:
pan zastupitel Petr Hůlka

Hlasování o ověřovate I i z á p i s u:
Výsledek hlasování
Pro Proti Zdržel se

6 0 0
Pan zastupitel Petr Hůlka byl zvolen ověřovatelem zápisu

Program:

1) Vyjádření k návrhu obecně závazné vyhlášky o výši koeficientů pro výpočet daně z 
nemovitých věcí.
2) Rozbory za 1. čtvrtletí 2024
3) Čerpání prostředků obdržených na základě Metodiky o spolupráci v roce 2023

4) Informace místostarosty
5) Různé

i



Hlasování o návrhu programu:
Výsledek hlasování
Pro Proti Zdržel se

7 0 0
Návrh programu bvl schválen.

bod č. 1
Městská část obdržela dne 17.4.2024 dopis z Hlavního města Prahy ohledně přípravy návrhu 
obecně závazné vyhlášky o výši koeficientů pro výpočet daně z nemovitých věcí.
S účinností od 1.1.2025 dojde ke zrušení možnosti snížení koeficientů dle ust. §6 odst. 3 
písm, g) a ust. § 11 odst. 4 písm. g) zákona -tzv. základní neboli velikostní koeficient, a 
stanovení jeh hodnoty pouze ve výši 4,5 s možností zvýšení na hodnotu 5. Vzhledem k tomu, 
že Zastupitelstvo si dne 28.2.2022 usnesením číslo 28/8/2022 schválilo snížení koeficientu z 5 
na 2,5 a MHMP obecně závaznou vyhlášku neotevřel a koeficient nesnížil, rozhodlo se vedení 
MČ o snížení koeficientu z 5 na nejnižší možnou hodnotu 4,5 dle návrhu obecně závazné 
vyhlášky hlavního města Prahy.

Diskuse:
Ing. Jarmila Bendová, Mgr. Martin Čásenský, doc. Ing. Lucie Sedmihradská,

Finanční výbor přijal usnesení č. FiV/l/l ze dne 29.4.2024, Návrh na snížení koeficientu dle 
§6 odst.3 písm. g a ust. §11 odst. 4 písm. g) zákona č. 338/1992 Sb., o dani z nemovitých věcí 
ve znění pozdějších předpisů (dále jen zákon)

Hlasování o usnesení:
Výsledek hlasování
Pro Proti Zdržel se

7 0 0
Usnesení bylo přijato.

bod č.2
Členové Finančního výboru byli seznámeni s rozbory za 1. čtvrtletí roku 2024 a k materiálům 
které jim byly předloženy neměli žádné výhrady.

bod č.3
V roce 2023 bylo na základě Metodiky o spolupráci z ÚZ 713, smlouva č. 191 ze dne 
23.3.2021 čerpáno 19 150 629 Kč.

bod č.4
Mgr. Martin Čásenský nový místostarosta se přivítal s členy Finančního výboru a informoval 
je ohledně záležitosti, které se udály od jeho jmenování. Šlo zejména o materiály, který byly 
odsouhlasený v RMČ, a to čísla usnesení 0263/RMČ/2024, 0215/RMČ/2024.
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bod č.5
Paní předsedkyně v bodu různé informovala o dalších termínech jednání Finančního výboru. 
Jedno z důležitých témat bude projednání závěrečného účtu za rok 2023, který se naplánoval 
na 27.5.2024.

Opět se otevřelo jedno z předchozích témat, a to konkrétně dotaz pana zastupitele Petra 
Kopeckého, jak to bude se starou radnici.
K jeho dotazu se vyjádři Mgr. Martin Čásenský s tím, že informaci ohledně dění kolem staré 
radnice dodá do konce roku 2024.

Dále se projednávalo téma personálního obsazení odboru Ekonomického.

Diskuse:
Ing. Jarmila Bendová, Mgr. Martin Čásenský, doc. Ing. Lucie Sedmihradská, Petr Kopecký,
Ing. Gabriela Kolářová

Petr Hůlka 
ověřovatel zápisu

doc. Ing. Lucie Sedmihradská, Ph.D. 
předsedkyně FiV

Mgr. Adriána Matisová 
Tajemník 

datum vyhotovení zápisu 6.5.2024
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